

Lindungi kereta, diri anda dan keluarga tersayang dengan perlindungan terbaik dari Liberty Ezy Plus Bundle

Liberty General Insurance Berhad melalui produk Liberty Ezy Plus Bundle menawarkan perlindungan motor yang terbaik. Dengan tambahan premium serendah RM80, anda akan mendapat perlindungan paling komprehensif untuk kereta, diri anda dan keluarga tersayang tanpa kerisauan mengikut keperluan terbaik anda.



24 jam
Perkhidmatan
kereta tunda
tanpa had jarak.



Banjir
Elaun
kesulitan



Kerosakan
Cermin Sisi



Waranti
Perkhidmatan
Kerja Baik
Pulih



**Liberty
Insurance.**

Liberty General Insurance Berhad

197801007153 (44191-P)

Dahulunya dikenali sebagai AmGeneral Insurance Berhad

Liberty Insurance Tower, CT9, Pavilion Damansara Heights,
3, Jalan Damanlela, Pusat Bandar Damansara, 50490 Kuala Lumpur.

Ejen Sah:

TALIAN KHIDMAT PELANGGAN

1 300 88 8990 / 03 2268 3333

EMEL

customer@libertyinsurance.com.my

BANTUAN KECEMASAN TEPI JALAN

1 800 88 5005

LAMAN WEB

www.libertyinsurance.com.my

Kenyataan Penting:

- Anda dinasihati supaya membaca dan memahami ringkasan produk ini seperti yang tertera di dalam Lampiran Pemberitahuan Produk yang boleh didapati di laman web kami www.libertyinsurance.com.my
- Sekiranya kereta anda mengalami kemalangan, anda perlu menghantar kereta anda ke panel bengkel yang diluluskan oleh kami atau mana-mana bengkel pembaikan lain yang telah kami berikan kebenaran khas kepada anda untuk digunakan.
- Kegagalan menghantar kereta anda ke panel bengkel yang diluluskan oleh kami untuk pembaikan akan dianggap sebagai pelanggaran polisi ini dan kami boleh menolak untuk membayar tuntutan Kerosakan Sendiri.
- Kami akan memastikan terdapat bilangan panel bengkel kami yang mencukupi untuk menyediakan akses yang munasabah dan mudah kepada anda.
- Jika tiada panel bengkel pembaikan yang diluluskan di mana-mana lokasi berdekatan sekiranya berlaku kejadian, kami boleh mengikut budi bicara kami untuk memilih, sama ada membantu anda mengakses panel bengkel pembaikan kami yang berdekatan dan mengatur perkhidmatan menunda ke bengkel terpilih tersebut tanpa sebarang kos untuk anda; atau membenarkan kenderaan yang rosak dibaiki di bengkel pembaikan berdekatan yang telah diluluskan oleh Persatuan Insurans Am Malaysia (PIAM) di bawah Skim Bengkel Kenderaan Diluluskan PIAM (PARS), sebagaimana yang ditentukan oleh kami.
- Sila rujuk ke terma dan syarat polisi untuk maklumat lanjut.



**Liberty
Insurance.**



LIBERTY

**EZY PLUS
BUNDLE**

Nikmati faedah tambahan dengan 3 pakej
bundle direka eksklusif untuk memenuhi
keperluan anda!

Ahli PIDM

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah polisi yang layak ini adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Liberty General Insurance Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my).

Di Liberty Insurance

kami memahami setiap individu mempunyai keperluan yang berbeza. Liberty Ezy Plus Bundle menawarkan pelbagai jenis perlindungan dan had untuk kereta, diri anda dan keluarga tersayang.



Faedah		Liberty Ezy Plus Bundle A	Liberty Ezy Plus Bundle B	Liberty Ezy Plus Bundle C	Keadaan
Faedah Kemalangan Diri					
A	Kemalangan Diri - Kematian akibat Kemalangan / Hilang Upaya Kekal - maxsima 5 orang sahaja sehingga had	RM20,000	RM20,000	RM30,000	Seorang / sekali kemalangan
1	Perbelanjaan Perubatan - maxsima 5 orang sahaja sehingga had	RM1,500	RM1,500	RM3,000	Seorang / sekali kemalangan
2	Cuti Umum Seluruh Negara - Ganti Rugi Berganda - maxsima 5 orang sahaja sehingga had	RM20,000	RM20,000	RM30,000	Seorang / sekali kemalangan
3	Pembaikan Gigi dan / atau Pemedahan Kosmetik - maxsima 5 orang sahaja sehingga had	RM1,200	RM1,200	RM1,200	Seorang / sekali kemalangan
4	Manfaat Yuran Ambulan - maxsima 5 orang sahaja sehingga had	RM300	RM300	RM300	Seorang / sekali kemalangan
5	Manfaat Pendapatan Hospital - maxsima 5 orang sahaja sehingga had	RM30	RM30	RM50	60 hari / seorang / sekali kemalangan
6	Manfaat Pegebumian - maxsima 5 orang sahaja sehingga had	RM500	RM500	RM500	Seorang / sekali kemalangan
7	Bayaran balik untuk rawatan Fisioterapi - maxsima 5 orang sahaja sehingga had	RM500	RM500	RM1,000	Seorang / sekali kemalangan
8	Manfaat penghantaran pulang - maxsima 5 orang sahaja sehingga had	RM2,000	RM2,000	RM3,000	Seorang / sekali kemalangan
Program Bantuan Kereta (Hanya pada Kenderaan Dinamakan)					
B	Tunda Kenderaan Kemalangan / Kerosakan 24 jam	Tiada Had Maxsima	Tiada Had Maxsima	Tiada Had Maxsima	<ul style="list-style-type: none"> Kerosakan (Malaysia Barat): penundaan tanpa had (dua hala); (Malaysia Timur) - penundaan tanpa had (dua hala) di bandar-bandar utama (Kota Kinabalu, Sandakan, Lahad Datu, Tawau, Sibul, Bintulu, Miri, Kuching dan Labuan). Bayaran Tol; maksimum RM100 / setiap acara. Kemalangan (Di Malaysia) Tunda kereta tanpa had / setiap kemalangan di Malaysia, Pulau Pinang dan Langkawi (pulau-pulau lain terkecuali).
1	Baiki kerosakan kecil di tepi jalan - kerana kerosakan	✓	✓	✓	2 jam / tenaga buruh setiap acara
2	Bantuan Bateri	✓	✓	✓	Tiada had*
3	Bantuan teksi & bayaran balik - kerana kerosakan	✓	✓	✓	Sehingga RM60 / sekali (terhad 3 kali setahun)
4	Bantuan Antarabangsa (Singapura, Brunei & Thailand) - kerana kerosakan / kemalangan	✓	✓	✓	Dalam lingkungan 100 km dari sempadan Malaysia. Perkhidmatan tunda kereta percuma ke bengkel yang terdekat (di Singapura, Brunei / Thailand); atau dibawa balik ke sempadan Malaysia atas kos sendiri pihak yang diinsurankan. 3 kali / setahun.
5	Mengurus Pemindahan Kecemasan - kerana kerosakan / kemalangan	✓	✓	✓	Tiada had*
6	Penghantaran Pesanan Kecemasan - kerana kerosakan / kemalangan	✓	✓	✓	Tiada had*
7	Perkhidmatan Ambulans antara negeri	✓	✓	✓	Tiada had*
8	Bantuan Perjalanan Alternatif	✓	✓	✓	Tiada had*
9	Bantuan ke rumah	✓	✓	✓	Tiada had*
10	Bantuan Perkhidmatan	✓	✓	✓	Tiada had*
11	Diskaun Sewa Kereta	✓	✓	✓	Diskaun sehingga 30% untuk harga yang diterbitkan dari rakan sewa kereta AWP
Faedah Tambahan (dalam Malaysia)					
C.	Elaun Kesulitan Kerugian Penuh / Kecurian Kereta	RM500	RM1,000	RM1,000	Sekali / setahun
D.	Penggantian Kunci Kereta / Pemancar	RM500	RM1,000	RM2,000	Sekali / setahun
E.	Penggantian Kerusi Kanak-kanak	RM300	RM300	RM500	Sekali / setahun
F.	Elaun Bantuan Banjir	Tidak Berkenaan	RM1,000	RM1,000	Sekali / setahun
G.	Kecurian Pecah Tingkap Kenderaan	Tidak Berkenaan	Tidak Berkenaan	RM1,000	Sekali / setahun
H.	Pengecualian Lebihan Bayaran untuk Pemandu yang tidak dinamakan (terpakai untuk Kenderaan Kegunaan Sendiri sahaja)	Tidak Berkenaan	Tidak Berkenaan	Ya	Tiada had*
I.	Elaun Keguguran Akibat Kemalangan	Tidak Berkenaan	Tidak Berkenaan	RM1,000	Sekali / setahun
J.	Jaminan Mutu Kerja Pembaikan	Tidak Berkenaan	12 bulan	18 bulan	Sekali / setahun
K.	Kerosakan Cermin Sisi	Tidak Berkenaan	Tidak Berkenaan	RM1,000	Sehingga 2 kali / setahun
Premium Kenderaan Persendirian		80	99	150	
Premium Kenderaan Perdagangan		120	140	180	

Premium tidak termasuk cukai perkhidmatan dan duti setem

Nota: * Bantuan perkhidmatan tambahan mungkin memerlukan pelanggan untuk membayar perkhidmatan yang diperlukan jika berlaku